
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Skatteministeren

Dato: 12. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 94
Vil ministeren i fortsættelse af samrådet 6/2-14 oplyse, hvorfor man fra 1/1-14
har stoppet for muligheden for at få omklassificeret fra beboelsesejendom til
landbrugsejendom, hvis jorden på ejendommen bliver dyrket sammen med et
landbrug, og vil ministeren overveje at ændre dette, således at landbruget ik-
ke kommer til at betale skat af landbrugsjord som beboelsesejendom?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jørn
Dohrmann (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorn.Dohrmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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